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Moeten we even naar kijken. Ik ga eerst brief kamer goed lezen.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:IEEE)BERET0 invs 01>
Datum: maandag 21 dec. 2020 9:48 AM

Aon:IEEE)BEXviv 11>
Onderwerp: FW: Caribisch Nederland en vaccinatie
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aan:EENBEEEDM© minvws.ni>
Onderwerp: RE: Caribisch Nederland en vaccinatie

Hoi

De stas zit pas na zijn vakantie met de eilanden. Hij wordt volledig meegenomen.
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Verzonden: maandag 21 december 2020 09:25

on:EET) EE inv. >

Onderwerp: RE: Caribisch Nederland en vaccinatie

Helder, wordt de stas meegenomen doorRE oorde brief uit gaat. Dat is echt wel een must!

Dus de notitie zou vandaag naar hem moeten? Of doe je het mondeling?
Ik wil echt graag bevestiging dat stas akkoord is voordat de brief uit gaat!!
Groet,
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Asn:IEETS) -BCEEN 1s 11>
Onderwerp: FW: Caribisch Nederland en vaccinatie
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) <EREAN@minvws.nl>;

minvws.nl>;

Onderwerp: FW: Caribisch Nederland en vaccinatie

@minvws.nl>; 5.1.2e )

@minvws.nl>

Hoi

Gisteren met [| EE: oo en over onderstaande.

Die beaamden dat ze overigens goed contact hadden met [ER en dat vooral nu erop gaat aankomen om beslissingen te maken.

Op basis van gesprek hebben we de tekst in de brief ook nog aangepast. Idee vanuit stas is natuurlijk dat hij in zomer heeft beloofd

dat we gezamenlijk opgaan, maar de vraag is dan even wat dat betekent.

We hebben afgesproken dat we voor volgende week een notitie opstellen met daarin een aantal variabelen.

Uitgaande van de toetsing van de uitvoeringsplannen (gebeurt nu), de wens een eiland als geheel te behandelen, kijken naar de

verschillende modaliteiten. CAS en BES apart of samen (verschilt nogal 28.000 tegenover 350.000), we kijken naar de vaccins, wat

kan men aan. Pfizer lijkt misschien nu niet voor de hand te liggen maar als straks in delen kan wel? daarnaast kijken we ook naar

criteria als gezondheid, wie eerste klaar is etc. ook zou men nog goed kijken naar aansluiting register.
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Vraag is om gezamenlijk notitie te maken.

IEEEEen komt bij jou op de lijn, maar ik heb aangegeven datje vandaag waarschijnlijk beetje druk bent. Maar omdatje
volgende week er niet bent heb ik wel morgen als datum gencemd. Hoop dat dat ok is?

Als er nog vragen zijn, hoor ik het wel
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Verzonden: vrijdag 18 december 2020 23:53

Aan: ) JEEEES @minvws.nl>; IIEIEESN)SEXED© ninvvs.n >;IEE
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CC: CRIPIRCR PEN) < @ minvws.nl>

Onderwerp: Caribisch Nederland en vaccinatie

Ha collega’s,

Ik werd vanavond gebeld doormyHij vroeg mij hoe het er voor staat met de planning van het vaccineren van

CAS en BES. Hij gaf aan daarover met geinformeerd te zijn.

Ik heb hem beloofd dat hij begin volgende week een korte notitie krijgt van [JEXIEZSN zijn club en de vaccinatie club waarin

ingegaan wordt op hoe het staat met de voorbereidingen overzee, wanneer de supervriezers daar zijn en op de uitrol zoals

die nu gepland staat en hoe daar CN in past.

Ik heb hem uitgelegd dat we nu alleen nog Pfizer hebben, eerste levering ruim 500.000 en dat de levering daama naar

verwachting Modema is (goedkeuring verwacht op 6 januari, levering onbekend) en dat het onduidelijk is wat met Astra

Zenica gebeurt, als die snel goedgekeurd wordt krijgen we daar flinke aantallen van en dan zou dat vaccin mi het meest

voor de hand liggen voor CN.
Nu een kleine shipment van Plizer naar CAS BES ligt met voor de hand (kan het, zijn ze er iiberhaupt klaar voor), het zou

dan conform de strategie vanNL alleen zijn voor personeel van kwetsbare mensen. Mi ligt het meer voor de hand om heel

CAS BES in | keer te vaccineren. Dan zouden ze eerder rond zijn dan in NL en dat maakt uitleggen dat we nog geen

Pfizer uit eerste lichting naar hen doen ook logisch.

Kortom, hy verzocht nader geinformeerd te worden. Kan 1k nog even meekijjken op wat gemaakt wordt? Zou fin zijn!
Lukt dat in eerste helft volgende week, als het lastig is ivm vakantie hoor ik het graag [Eggaf aan dat hij de minsters

van Volksgezondheid na de vakantie week spreekt, hij wil dan vaccinatie agenderen. Heb aangeboden dat EEN
of ik daarbij aanwezig kunnen zijn om de stand van zaken in NL toe te lichten trouwens.

Groet,
5.1.2e

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)


